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Zápis z jednání Komise ZMČ a MA21 ze dne 4. 3. 2019 

 

Datum konání: 4. 3. 2019 od 17:00 hodin do 19:35 hodin 

Místo konání: malá zasedací místnost ÚMČ Praha 21 

Přítomni členové: Mgr. Lenka Danielová, Ing. Klára Zezulová, Ing. Josef Roušal 

(do 18:15 hodin), JUDr. Vladimíra Kozáková, Ing. Jitka Carbolová 

Omluveni: Bc. Radka Lipanovičová 

Předseda: Ing. Lucie Ponicová 

Tajemník: Bc. Dominika Červinková 

 

Program jednání: 

1) Představení členů 

2) Jednací řád komisí – seznámení 

3) Návrh Statutu komise  

4) Vyhodnocení plánu zlepšování pro rok 2018 

5) Plán zlepšování pro rok 2019 

 

Průběh jednání: 

Jednání Komise ZMČ a MA21 zahájila Ing. Lucie Ponicová.  

BOD 1)  

Po zahájení byli představeni všichni členové komise a byli obeznámeni se složením 

komise.  

 

BOD 2) 

Paní předsedkyně informovala o platném jednacím řádu všech komisí schváleném 

Radou MČ a představila náplň a cíle Komise ZMČ a MA21.  

 

BOD 3) 

Dalším bodem bylo projednání návrhu statutu Komise ZMČ a MA21, kde bude 

podrobněji upravena náplň Komise. Následně bude rozeslán e – mailem spolu se 

zápisem, Plánem zlepšování pro rok 2019 a Hodnotící zpráva plnění plánu zlepšování 

pro rok 2018. Připomínky k němu lze zaslat tajemníkovi komise. Na následujícím 
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zasedání Komise bude finální verze Statutu představena členům k odsouhlasení. Statut 

bude následně předložen jako samostatný materiál na RMČ Praha 21 ke schválení. 

• HLASOVÁNÍ: 6 – pro, 0 - proti, 0 – se zdržel hlasování 

 

 

BOD 4) 

Projednání vyhodnocení plánu zlepšování pro rok 2018, které bylo připomínkováno 

členy Komise, což se promítne ve vyhodnocení. 

Při projednání byl vznesen dotaz na to, jestli projekt eUjezd by se nedal využít k anketám 

(p. J. Roušal si poznamenal – prověří). 

• HLASOVÁNÍ: 6 – pro, 0 - proti, 0 – se zdržel hlasování 

 

BOD 5) 

Projednání Plánu zlepšování pro rok 2019, které bylo připomínkováno členy Komise, 

což se promítne v plánu na tento rok. 

 

Nad rámec Plánu zlepšování pro rok 2019 bylo upozorněno na několik poznatků v naší 

MČ Praha 21 jako je zlepšení osvětlení na prostranství před 2. stupněm ZŠ a u nové 

kolárny (p. J. Roušal si poznamenal – prověří). Dále bylo upozorněno na nedostatek 

kontejnerů na kovy a použitý stolní olej a na to jakou metodu systému kvality na ÚMČ 

by se mělo využít; v rámci hodnocení přidat i hodnotící dotazníky pro občany. 

 

Komise odsouhlasila konání veřejného fóra v červnu 2019 

• HLASOVÁNÍ: 5 – pro, 0 - proti, 0 – se zdržel hlasování 

 

 

Na konci jednání Komise členové diskutovali o zavedení participativního 

rozpočtu – jaké jsou možnosti, výhody, ale i nevýhody zavedení. 

 

• HLASOVÁNÍ: 4 – pro, 0 - proti, 1 (paní JUDr. Kozáková) – se zdržela 

hlasování 

 

 

 

Zapsala a vyhotovila dne 7. 3. 2019 – tajemník Komise Bc. Dominika Červinková 

 

 

 

Ověřila, dne 18. 3. 2019 předsedkyně Komise Ing. Lucie Ponicová 

 

 


